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PROTOKÓŁ Nr 23/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 23 czerwca  2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 8 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta  

2. Danuta Kurnyta  

3. Violetta Majak  

4. Elżbieta Seweryniak 

5. Łukasz Sławiński  

6. Sławomir Sławiński  

7. Iwona Szczerbaty  

8. Bogdan Wągrowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 0 członków Komisji: 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 55.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2020 rok – 56.2020 

6. Zapoznanie się z wnioskiem Burmistrza Miasta dotyczącym wprowadzenia punktu do 

porządku obrad XXV Sesji RM – BRM.0002.XXV.2020 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Infrastruktury Wodociągowo- Kanalizacyjnej w Kamiennej Górze w latach 

2017-2020- 57.2020 

8. Zapoznanie się z informacją dotyczącą umorzeń podatków w 2019 r. – BRM.0012.6.11.2020 

9. Zapoznanie się z Uchwałą nr VI/42/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 4 maja 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kamienna 

Góra za 2019 rok – BRM.0012.6.11.2020 

10. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek Komisji – BRM.0003.63.2020 

ad.1  
11. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ na wniosek Komisji 

– BRM.0003.56.2020 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektora COJ  na wniosek Komisji – BRM.0003.57.2020 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału PPS na wniosek Komisji 

– BRM.0003.62.2020 
 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. -55.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 1 do protokołu/.   

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.5. - 56.2020 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 2 do protokołu/.   

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.6. - BRM.0002.XXV.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.7. - 57.2020 

 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Prezes 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław Dyczkowski  /zał. 

Nr 4 do protokołu/.  

 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław 

Dyczkowski – wyjaśnił, iż zgodnie z ustawa z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków- przedsiębiorstwo 

wodociągowo- kanalizacyjne opracowuje wieloletni plan modernizacji i rozwoju 

urządzeń wodociągowych oraz urządzeń kanalizacyjnych będących w jego posiadaniu.  

Przedsiębiorstwo przedłożyło Burmistrzowi Miasta wniosek o zmianę wieloletniego 
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Planu rozwoju i Modernizacji infrastruktury Wodociągowo – kanalizacyjnej  

w Kamiennej Górze w latach 2017 -2020. Zmiana planu uzasadniona jest koniecznością 

pilnej wymiany sieci wodociągowej , w związku z jej staniem technicznym  

i modernizacja ul. Papieża Jana Pawła II, która nie była wcześniej uwzględniona.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zapytała z czego wynikają zmiany w pkt. 2 i 9 

harmonogramu? 

 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław 

Dyczkowski- odpowiedział, że środki zostały maksymalnie zwiększone na budowę 

sieci wodociągowo-kanalizacyjnej.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zauważyła, że stary i nowy harmonogram realizacji 

wieloletniego planu modernizacji i rozwoju urządzeń wodno- kanalizacyjnych opiewa 

na tę samą kwotę tj. 520 000 zł.  

 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław 

Dyczkowski- wyjaśnił, że mimo zmian w harmonogramie ogólna kwota musi być taka 

sama. Jeśli wprowadzono by zmiany koniecznym byłoby zwrócenie się do Wód 

Polskich.   

 

Radny Łukasz Sławiński- zapytał, czy dofinansowanie na przebudowę ul. Papieża 

Jana Pawła II obejmuje również modernizacje kanalizacji? 

 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław 

Dyczkowski- odpowiedział, iż pozyskane dofinansowanie obejmuje wymianę 

nawierzchni i kanalizację deszczową, natomiast sieć kanalizacyjno- sanitarna musi być  

sfinansowana ze środków spółki.  

 

Radny Łukasz Sławiński- zapytał, czy w związku z rezygnacją z niektórych zadań, 

inne zadania przewidziane w harmonogramie są zagrożone?  

 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław 

Dyczkowski-odpowiedział, że pozostałe zadania spółka będzie się starała realizować 

zgodnie z założonym planem.  
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Radna Iwona Szczerbaty- zapytała, czy w czasie pandemii COVID-19 zauważono 

mniejsze wpływy z tytułu opłaty za wodę? 

 

Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosław 

Dyczkowski-poinformował, że był moment, w którym zauważono zmniejszoną ilość 

wpłat, jednak wszystko wróciło do normy i środki wpływają na bieżąco.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 7 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”  

  

Ad.8. - BRM.0012.6.11.2020 

 

Komisja zadecydowała, że dyskusja na temat umorzeń podatku za 2019 r. odbędzie się 

na kolejnym posiedzeniu komisji tj. dnia 30 czerwca 2020 r. o godz. 14:30.   

 

Ad.9. - BRM.0012.6.11.2020 

 

 Komisja zadecydowała, że dyskusja na temat Uchwały nr VI/42/2020 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 4 maja 2020 r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kamienna Góra 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2019 rok odbędzie się na 

kolejnym posiedzeniu komisji tj. dnia 30 czerwca 2020 r. o godz. 14:30.   

 

Ad.10. -  BRM.0003.63.2020 ad.1  

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Ad.11. -  BRM.0003.56.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Ad.12. - BRM.0003.57.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/.  
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Ad.13. - BRM.0003.62.2020  

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/.  

  

Mając na uwadze treść udzielonej odpowiedzi Komisja zwraca się z zapytaniem 

dlaczego kostka w obrębie placu Centrum Kultury została rozebrana, jakie były koszty 

rozebrania i ponownego jej ułożenia oraz kto je poniesie? 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Ponadto Komisja wyraził chęć spotkania z Kierownikiem Wydziału Zamówień 

Publicznych Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych Dariuszem Adamczykiem na 

kolejnym posiedzeniu tj. dnia 30 czerwca 2020 r. o godz. 14:30.    

 

Ad.14. Sprawy różne 

 

1.    Komisja zwróciła się z wnioskiem o udostepnienie korespondencji pomiędzy 

Burmistrzem Miasta a Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad we Wrocławiu w sprawie 

budowy węzła zjazdowego Kamienna Góra – Północ. 

 

2.   Komisja zwróciła się o wskazanie powodów zmiany terminu prac zadania pn: 

„Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego w Kamiennej Górze na potrzeby 

podniesienia jej efektywności”, udzielenia informacji do kiedy został przedłużony 

termin na wykonanie zadania oraz czy opóźnienie nie będzie skutkowało utratą 

dofinansowania bądź karą finansową.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski- jednogłośnie. 

  

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 10 do protokołu.  

 

Ad.15. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KBSiR 

 

       /-/ Violetta Majak 


